
 ПРОТОКОЛ 

звітування директора Андрушівського ліцею №1 Андрушівської міської ради 

Бердичівського району Житомирської області  перед педагогічним 

колективом та громадськістю від 02.06.2023 н.р. 

  

ПРИСУТНІ: 

• представники педагогічного колективу – 46 

• батьки – 10  

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звітування директора ліцею Мельника Олександра  Вадимовича  про свою 

діяльність перед педагогічним колективом та громадськістю щодо 

підвищення рівня організації навчально-виховного процесу у навчальному 

закладі  ужиті керівником заходи щодо зміцнення та модернізації 

матеріальної інфраструктури школи, залучення додаткових джерел 

фінансування та їх використання, ужиті заходи щодо забезпечення 

закладу кваліфікованими педагогічними кадрами, залучення педагогічної 

та батьківської громадськості, співпрацю з громадськими організаціями. 

2. Виступи членів педагогічного колективу, батьківської громадськості. 

3. Оцінювання діяльності керівника школи шляхом таємного голосування 

членами педагогічного колективу , батьківського комітету та 

результатами звіту керівника. 

Вибори голови та секретаря конференції. 

Пропозиція:  

головою конференції обрати заступника директора з навчально-виховної 

роботи – Марчук В.С. 

секретарем – вчителя історії  –Погорілу М.С. 

Результати голосування: одноголосно. 



  

СЛУХАЛИ: 

Звіт директора ліцею О.В.Мельника, в якому він проаналізував свою 

діяльність у 2022-2023  навчальному році. 

Олександр Вадимович  проінформував про: 

• Організацію навчально-виховного процесу в школі. 

• Методичну роботу. 

• Забезпечення кваліфікованими педагогічними кадрами. 

• Рівень навчальних досягнень учнів у школі. 

• Роботу з обдарованими дітьми. 

• Виховну роботу. 

• Соціальний захист дітей. 

• Охорону праці в школі. 

• Матеріальну інфраструктуру, потреби. 

• Завдання на 2023-2024  навчальний рік. 

(звіт додається) 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Дубовчук Н.В. вчитель біології  яка оцінила роботу директора та 

навчального закладу. Наголосила, що на директора і колектив школи 

завжди можна покластися. 

Говорадло І.Б.  наголосила на тому що директор завжди намагається 

допомагати у вирішенні різноманітних поточних питань навчального 

процесу та матеріального побутового забезпечення. 

Коваленко І.С. вчитель хімії, класний керівник 11-А класу позитивно 

оцінила роботу директора стосовно випускних класів, а також  побажала 

надалі бути активними і творчим , щоб досягати найкращих результатів. 



СХУХАЛИ: 

 голову конференції  В.С.Марчук  яка підвела підсумок звітування і 

запропонувала  взяти участь в голосуванні. 

  

Результати таємного голосування (за кількістю зданих бюлетенів): 

• «Задовільно» - 55 

• «Незадовільно»   - 1 

  

УХВАЛИЛИ: 

1.Визнати роботу директора ліцею Мельника О.В. – задовільною. 

2.Довести рішення до відома відділу освіти, культури, молоді та спорту. 

  

Голова конференціі :                          В.С.Марчук 

Секретар конференції :                       М.С.Погоріла 

 


